
Protokoll årsmøte 26.03.2023 
 

Norsk Stabijhounklubbs årsmøte 26.03.2023 kl. 15.00-16.00 ble gjennomført som Teamsmøte. 
Antall digitale møtestemmer: 17 
Antall forhåndsstemmer: 2  
Antall fullmakter: 0 
 

1. Godkjenning av årsberetning: 
Innkalling godkjent. 

 
2. Valg av ordstyrer og referent: 

- Ordstyrer: Synøve Reiten 
- Referenter: Lise Faye-Petersen og Toril Nyberg 

 
3. Valg av to til å undertegne protokollen og tellekorps: 

Valg av to til signering av protokoll: Harald Haslum og Monika Tordhol. 
Valg av tellekorps: Harald Haslum og Tone Strindin (alt. Helga-Mari Tessem). 

 
4. Årsberetning for 2022: 

- Synøve Reiten leste opp overskriftene i årsberetningen. 
Årsberetning godkjent med med 15 stemmer for og en blank. 

 
5. Regnskap for 2022 med revisors beretning: 

Lars Erik Grøndal gikk igjennom regnskapet. Inntekter godt over budsjett for 2022.  
- Største avvik er webinarer som det er budsjettert høyere  
- Lavere respons enn budsjettert på gjennomført Stimuleringstilskudd MH, kun to som har 

benyttet tilbudet 
- Varebeholdning er nytt punkt, samt bruk av denne 
- Ligger litt etter på bruk av ZooEasy 
- Noe lavere aktivitet enn budsjettert 
- Lokalleie var ikke budsjettert, gjelder leie av stand og strøm etc. På DogShow i Nova 

Spektrum  
- Reisekostnader for parkering for de som sto på stand på DogShow var ikke budsjettert 

 
Kommentar fra Kenneth Johannesen:  
Markedsføre Stimuleringstilskuddet til MH, slik at flere kjenner til tilbudet og benytter 
seg av dette. 
 

Revisors beretning: Alt funnet i skjønneste orden. 
Regnskapet godkjent med 15 stemmer for og en blank. 

 
6. Budsjett for 2023: 

Lars Erik Grøndal gikk igjennom budsjettet for inneværende år. 
Kommentar til budsjett:  

- Forventet høyere webkostnader for ny funksjonalitet til møter f.eks. årsmøte 
- Høyere på aktiviteter 
- Dommer fra Nederland på utstilling 
- Dommerkonferanse gir økte reisekostnader 
- Leie hele Drammenshallen  



- Lavere stimuleringstilskudd 
 

- Budsjettert underskudd 
 
Kommentar fra Kenneth Johannesen 

- Budsjettet kan først godkjennes når sak til årsmøtet om dekking av 
reisekostnader for medlemmer og evt. leder til f.eks. Dommerkonferansen er 
behandlet 

- Avgjørelse: Vi stemmer over budsjettet under forutsetning av at saken 
godkjennes 
 
 

Budsjettet godkjent med 14 stemmer for, en mot og en blank. 
 

7. Planer for drift og aktivitet 2023 
Styret ønsker: 
Synøve Reiten gikk igjennom punktene 
Godkjenning av punkt 7 med 15 stemmer for og 1 blank, 1 endringsforslagforslag (blir forkastet) 

 
8. Behandling av kontingent: 

Forslag: Ingen økning 
Godkjenning av punkt 8 med 15 stemmer for 2 blank. 
 

9. Valg: 
Styrets nestleder  Antall stemmer 19 

Gunhild Habberstad 94,12% 16 

Styremedlem  Antall stemmer 19 

Kine Madelen Hansen 100% 19 

Varamedlem  Antall stemmer 19 

Torill Nyberg 94,74% 18 

Valgkomité leder  Antall stemmer 18 

Helga-Mari Tessem 94,44% 17 

Valgkomitè medlem  Antall stemmer 18 

Stine Camilla Stenseth 100% 18 

Valgkomité varamedlem  Antall stemmer 18 

Edda Bøhn 94,44% 17 

Vararevisor  Antall stemmer 18 

Lisbeth Sæstad 94,44% 17 
 
 

 
10. Innkomne saker: 

Sak 1 - Forslag fra Pia Sofie Nilsen:  
Invitere personer med drentsche patrijshond til å bli medlemmer i NoSK. 

Pia presenterte forslaget 



Synøve presenterte styrets innstilling 
Diskusjon: Lars Erik foreslo et enklere medlemskap uten stemmerett, Synøve påpekte 
det ikke er mulig, ref NKKs negative innstilling til støttemedlemmer i raseklubbene. 
Poeng; alle som vil kan være medlemmer i klubbene. 
 
Forslaget ble ikke vedtatt, styrets innstilling vant frem med  
3 stemmer for, 4 mot, 4 blanke og 5 for styrets innstilling  
 

 
 
Sak 2 - Forslag fra Kenneth Johannesen: Dommerkonferanse 

Kennet presenterte forslaget 
Synøve presenterte styrets innstilling 
 
Forslaget ble vedtatt med 8 stemmer for, 1 mot, 2 blanke og 5 for styrets innstilling  

 
 
Sak 3 - Forslag fra Synøve Reiten:  

Medlemmer som skal arrangere noe for klubben eller delta som utvalgt representant 
for klubben, skal få dekket reise og opphold etter NKKs satser for 
dommere/ringpersonell. 
Synnøve presenterer forslaget 
Lars presenterte styrets innstilling  
Diskusjon: Synnøve ønsker ikke som leder å betale selv for f.eks. deltakelse på 
hovedstyremøte med NKK urettferdig at det må dekkes. 
 
Forslaget ble ikke vedtatt, styrets innstilling vant frem med  
4 stemmer for, 2 mot, og 11 for styrets innstilling  
 

 
 
Sak 4 - Forslag fra styret:  

Endringer av NoSKs lover for tilpassing til NKKs lovmal 
Synnøve presenterer forslaget, og leser forslag til endret lovtekst 
Teksten i rødt er kopiert fra NKKs lovmal 
 
Forslaget ble vedtatt med 13 stemmer for, 3 blanke og 1 endringsforslag (forkastes)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
_____________________________       _____________________________ 
 Harald Haslum (sign.)       Monika Tordhol (sign) 

 


